
Saksprotokoll i Yrkesopplæringsnemnda - 08.05.2018  
 
 
Roger Pilskog sette fram slikt forslag på vegne av LO : 
 
Yrkesopplæringsnemda tiltrer innstillingen fra rådmannen. Nemda viser ellers til at dimensjonering frem i 
tid er vanskelig, da det er arbeidslivets skiftende behov som skal være styrende for fagskolens tilbud. Det 
er derfor viktig som det og beskrives i saken, at det ikke legges bindinger eller føringer i dag som kan 
hemme fagskolens fleksibilitet i fremtiden.   
 
Røysting 
Pilskog sitt forslag vart samrøystes vedteke.  
 
Tilråding frå Yrkesopplæringsnemnda 
 
Yrkesopplæringsnemda tiltrer innstillingen fra rådmannen. Nemda viser ellers til at dimensjonering frem i 
tid er vanskelig, da det er arbeidslivets skiftende behov som skal være styrende for fagskolens tilbud. Det 
er derfor viktig som det og beskrives i saken, at det ikke legges bindinger eller føringer i dag som kan 
hemme fagskolens fleksibilitet i fremtiden.   
 
 


